
 
 

 

Tisztelt Tulajdonostársak! 

 

Mint azt többen láthatták, május végén újabb harminc fa elültetésére került sor a Körte utcában, így már 

közel 60 fa teszi szebbé területünk ezen részét. Az ültetésében korhatárra való tekintet nélkül számos 

önkéntes segítőnk részt vett, akiknek a közreműködését ezúton is köszönjük.  Az erről beszámoló 

fényképeket mellékelten csatoltuk. 

A nagy meleg és szárazság miatt fokozott problémát jelent a facsemeték locsolása. Kérjük a 

tulajdonostársakat, hogy amennyiben módjukban áll, alkalmanként egy-egy kanna vízzel segítsék a fák 

életben maradását.  

Sajnos az elmúlt hétvégén, az éjszaka leple alatt ismeretlen személy a fasor 3 helyén, helyszínenként 2 fát 

kivágott. A barbár cselekedetet képviselőnk, Szabó Károly a jövő heti testületi ülés során, napirend előtti 

felszólalásában is el fogja ítélni. A fák természetesen pótlásra fognak kerülni, alkalmas időjárási viszonyok 

közepette. Ebben segítséget ajánlott fel egy másik aktív helyi egyesület, a Kertészek és Kertbarátok Dr. 

Luntz Ottokár Körének elnöke, Baráthné Bátai Beatrix is. 

 

A Pilis Parkerdő Zrt. hozzájárulását adta a Hárslevelű utca megosztásához, ezért ez a közel egy éve húzódó 

ügy is vélhetően megoldást nyer a közeljövőben. 
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